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Afspraken met en informatie aan sportvereniging Osorezu Dojo (locatie Trekkerweg 3b)

Op 15 januari 2021 heeft de gemeente de volgende mail gestuurd aan Osorezu:

‘Er is weer een aantal ontwikkelingen waar we jullie graag van op de hoogte willen stellen.

Programma van eisen en wensen Osorezu
Tijdens het overleg hebben wij afgesproken dat jullie op basis van de richtlijnen van NOC*NSF een 
programma van eisen en wensen zouden opstellen waaraan een alternatieve accommodatie volgens 
regelgeving minimaal aan zou moeten voldoen. Dit PvE hebben wij nog niet van jullie ontvangen. 
Kunnen jullie aangeven op welke termijn jullie dit PvE kunnen aanleveren of is dat nog te vroeg?

Mochten hier onjuistheden inzitten, laat het me dan even weten. Anders houden we deze punten 
voorlopig aan als uitgangspunten voor een alternatieve locatie.'

‘Op 4 december jl. hebben wij constructief met elkaar gesproken over het onderzoek van de gemeente 
naar de welzijnslocaties. Ook de door jullie gehuurde locatie aan de Trekkerweg maakt deel uit van 
dat onderzoek. Ik heb toen aangegeven dat er besluitvorming in de gemeenteraad van maart zou 
plaatsvinden. Omdat we nog in gesprek zijn met diverse partijen zal deze besluitvorming opschuiven 
naar het 2® kwartaal van 2021. En ook het vervolgoverleg met jullie, dat ik had gepland voor half 
januari wordt opgeschoven. Ik kan nu nog niet precies zeggen wanneer dit dan wel plaats zal vinden, 
maar in elk geval voordat we overgaan tot besluitvorming.

Ten eerste vertrekt de Fotoschool met ingang van 29 maart aanstaande uit hun ruimte. Deze ruimte 
zal (met wat kleine aanpassingen) door Jeugd en Gezin in gebruik genomen worden. Dit in verband

Op 22 maart 2021 heeft de gemeente de volgende mail gestuurd aan Osorezu om hen te 
informeren over het proces:

Overigens heb ik de volgende uitgangspunten vanuit ons overleg d.d. 4 december geformuleerd en 
met onze interne ambtelijke projectgroep gedeeld:

Osorezu is een sportvereniging, aangesloten bij de Judobond, aangesloten bij NOC*NSF en valt 
dus onder de bepalingen van de sportnota. Beide oprichters/trainers (Robert en Paulien) zijn 
tevens buurtsportcoach).
Op dit moment telt Osorezu 130 leden, voornamelijk jeugd. Het afgelopen jaar een toename van 
30%. Ook veel kinderen met een rugzakje en van sbo De Wijngaard, 
bij voorkeur 2 trainingsruimtes + een eigen barretje + 2 kleedkamers/toiletten. Vanwege het - 
grote aantal jonge kinderen dat op les zit is een veilige omgeving (zowel binnen als buiten) erg 
belangrijk (Jeugd Veilig Actief!). Dus niet aan de rand van Huizen, maar meer centraal gelegen 
zoals nu het geval is. Mag ook in andere wijken. Ook kerkgebouwen zijn bespreekbaar. Maar wel 
transparante ruimtes.
Osorezu geeft nu les van 14.00 tot 21.00 uur en wil voor ouderen uitbreiden naar de ochtenden. 
Er zijn 2 ruimtes nodig, waar de (zware) matten kunnen blijven liggen. Elke keer opruimen is niet 
wenselijk en arbo-technisch niet verantwoord. Medegebruik van gymzalen kan om die reden niet. 
Osorezu betaalt in 2021 € 10.018,-aan huur. Osorezu heeft ook geïnformeerd naar huren op de 
commerciële markt, maar die tarieven zijn onbetaalbaar.
Met Osorezu is afgesproken dat de vereniging half januari meer hoort over het proces, waarbij ik 
heb aangegeven dat het de verwachting is dat Osorezu t/m 2022 in het pand kan blijven. Immers, 
de kinderopvang kan ook pas weg als er een andere oplossing (wellicht nieuwbouw op de Koers) 
is. Daarnaast zal Osorezu een overzicht van Eisen (o.b.v. Handboek sportaccommodaties) en 
wensen aanleveren.



Mochten er nog vragen zijn dan horen we dat graag!

Mochten jullie nog vragen hebben, dan horen we dat graag!

met het consultatiebureau 0-4 jaar dat sinds 1 januari ook op de Weideweg/Trekkerweg is gevestigd 
en de behoefte aan meer ruimte hiervoor.

‘We hadden afgesproken dat we jullie zouden laten weten als er vorderingen zijn in het project 
heroriëntatie welzijnsaccommodaties. Afgelopen week is in het college gesproken over dit project. Het 
college gaat de gemeenteraad voorstellen om de locatie Trekkerweg in ieder geval tot en met 2023 in 
de huidige vorm te behouden. De gemeenteraad besluit hierover in haar vergadering van 1 juli 
aanstaande. Als de gemeenteraad positief besluit kunnen jullie dus in elk geval tot en met 2023 in 
jullie huidige locatie blijven zitten.

Ten tweede blijkt het gehele traject toch wat gecompliceerder, wat concreet betekent dat de 
besluitvorming wordt opgeschoven naar juni/juli. Onze verwachting (ambtelijk) is dat dit voor jullie 
betekent dat jullie in elk geval in 2022 kunnen blijven zitten op de Trekkerweg en mogelijk nog langer. 
Ter voorbereiding op raadsbesluitvorming in juni/juli zal het college zich naar verwachting eind mei 
uitspreken over de voortgang van het project. Dat betekent dat we venvachten jullie rond eind mei 
meer informatie te kunnen geven.

Naar aanleiding van het telefoongesprek dat ik met Robert had vorige week, blijven we zoals 
afgesproken onze ogen en oren open houden voor kansen voor jullie op basis van de eerder 
aangegeven wensen.

Op 20 april 2021 heeft de gemeente de volgende mail gestuurd aan Osorezu om hen te 
informeren over het proces:


